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Hej,	  
 	  
Vad har hänt sen sist?	  
 	  
I samband med vår trädgårdsdag slog vi fast stadgeändringarna som vi har diskuterat. De 
stora ändringarna är att vi nu kan rösta in styrelsemedlemmar på 1 och 2 år och att vi kan ta ut 
en avgift vid andrahandsuthyrning. Övriga ändringar är av mer administrativ art.	  
 	  
I tvättstugorna kan man nu hitta trappstegar som man kan låna om man behöver. I vintras 
investerade vi även i pumpar som står i föreningens förråd om det blir översvämningar i 
källaren även i år, vilket vi inte hoppas.	  
 	  
Vår renovering av värmesystemet är nu slutbesiktad. Vad som återstår är att vi ska skriva ett 
underhållskontrakt med någon VVS firma. Detta för att ha någon som kan titta till vårt system 
två gånger om året för att upptäcka eventuella problem i tid. Och så att vi har en och samma 
person att ringa om vi har något problem. Vissa lägenheter främst vindslägenheterna kan ha 
problem med luft i sina element. Tycker ni att elementen susar eller är ojämnt varma kontakta 
oss så skickar vi vaktmästaren till er för att hjälpa till med luftning. I samband med nästa 
utskick av inbetalningskort för avgiften kommer det skickas ut inbetalningskort till er som 
beställt slottsvred.	  
 	  
Än en gång måste vi meddela att vi har haft problem med inbrott och inbrottsförsök. Denna 
gång i våra hyresgästers lokaler. Vi måste alla hjälpas åt att hålla alla portar och dörrar 
stängda.	  
 	  
 	  
	  
Med vänliga hälsningar            
Fiona och Brf Valpen 	  

                                                                                 
          	  


